
NYHEDSBREV Nr. 1/2024
Kære Andelshavere 

Rigtig godt nytår til alle. 

 

 

Der er ikke så meget nyt at berette om, men derimod vil vi gerne invitere alle i afd. A til et informationsmøde 

om det fremtidige fibernet. 

Der er sikkert mange af jer, der brænder inde med spørgsmål desangående. 

 

Der er arrangeret et møde på Rantzausminde Skole 

 

Torsdag d. 8.2. kl. 19:00 i lokale 6044 (der, hvor vi holdt generalforsamling) 

 

Afd. A, B, C, D og E har alle tilsluttet sig etablering af fibernet. 

De pågældende afdelinger er inviteret til mødet. 

Afd. D og E har takket ja, og hermed er I alle fra afd. A inviteret til mødet. 

Jonas Johansen fra TDC Net vil lede mødet. 

Der er ikke bedt om forhåndstilmelding, så bare mød op. 

Jeg håber at se rigtig mange af jer. 

 

På bestyrelsens vegne 

Else 

 

 

 


